
Z á p i s č. 3/2009 

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves konaného 
dne 4. března 2009  

od 18.30 hodin  

Přítomno: 

členů zastupitelstva 4 p. Klepsa omluven  

občanů 9 

zapisovatel: Lenka Kučerová 

Program: 

1. Kontrola zápisu a usnesení č. 1 a 2 

2. Seznámení se záměrem o pronájmu vodovodního a 

kanalizačního řádu včetně ČOV 

3. Informace o oslavách 750. výročí obce včetně získání 

sponzorských darů 

4. Žádosti, stížnosti a náměty občanů 

Ověřovatelé z minulého jednání: Zdeněk Kněž, Josef Klepsa 

Ověřovatelé z dnešního jednání: Josef Špeta, Zdeněk Kněž 

.................. ................. ................. 

Ing.Václav Hanykýř Josef Špeta Zdeněk Kněž 

starosta obce ověřovatel zápisu ověřovatel zápisu 

Jednání zastupitelstva obce zahájil starosta v 18.30 hodin. 
Přivítal členy OZ  

a přítomné občany a ujal se řízení jednání. Poté předložil 
program a navrhl jeho schválení. 



Hlasování: schválení programu 

- pro 4 hlasy 

Návrh byl schválen jednomyslně 

1.Kontrola zápisu a usnesení č. 1 a 2 

K zápisu a usnesení číslo 1 ze dne 7. 1. 2009 nebyly žádné 
připomínky. 

K zápisu a usnesení číslo 2 ze dne 21. 1. 2009: 

1. Manželé Walovi – manželé Walovi byli umístěni v domě pro 
seniory  

v Panenských Břežanech 

2. Lokalita Rovinka – starosta obce shromáždil veškerou 
dokumentaci 

3. Příjezdová cesta kolem kravína – reálnost zbudování této 
cesty je minimální.  

Majitelem tohoto pozemku je Pozemkový fond 

4. Jednání s páterem Patou – církev počítá se zbudování 
příjezdové cesty  

do lokality přes jejich pozemek 

Body 2, 3, 4 se starosta obce bude dále zabývat.  

2. Seznámení se záměrem o pronájmu vodovodního a kanalizačního 
řádu včetně ČOV 

Jelikož vodovodní a kanalizační řád s ČOV je nutné provozovat 
kvalifikovanými  

odborníky, rozhodlo zastupitelstvo o jejich pronájmu. Nabídku 
pro obec zpracovává  

firma Kosík-Kodera, která má nyní s naší obcí smluvní vztah na 
údržbu ČOV. Tato  

nabídka bude porovnána s cenami ostatních společností, které 
provozují tuto službu  

v okolních městech a obcích. 



3. Informace o oslavách 750. výročí obce včetně získání 
sponzorských darů 

Byl sepsán smluvní vztah s agenturou Erika, která zajistí 
pouťové atrakce, kulturní  

vyžití a občerstvení pro tuto oslavu. 

Ve středu 11. 3. 2009 od 18.30h se na OÚ koná schůzka komise 
pro přípravu oslav.  

Žádáme spoluobčany, kteří chtějí přispět svými nápady, aby se 
dostavili na tuto schůzku.  

4. Žádosti, stížnosti a náměty občanů 

- Žádost pana Jiřího Jirsáka o odstranění stromu na zdejším 
hřbitově 

Zastupitelé souhlasí se zredukováním, popřípadě úplným 
odstraněním stromu,  

který brání přístupu k jejich hrobu. 

Hlasování: pro 4 hlasy 

- Žádost pana Pavla Karase o provedení dlažby v místní 
restauraci 

Zastupitelé souhlasí s opravou podlahy ve výčepu místní 
restaurace. Stávající  

linoleum nebude nahrazeno dlažbou, ale opět linoleem. OÚ 
prověří nabídky firem  

zabývajících se pokládkou podlah. 

Hlasování: pro 4 hlasy 

- Žádost cestmistra Antonína Čížka o vyjádření ke stavu silnic 
a jejich údržbě  

Zastupitelé požadují výspravu silnic po zimním období a 
odstranění některých nevhodně  

umístěných značek. 

- Stížnost manželů Jirsákových a Študyových na neúnosný stav 
komunikace v ulici tzv. Kateřinky 



Obec prověří cenové nabídky na opravu této komunikace. K 
opravě komunikace dojde po  

získání dotací, o které obec pro tento rok žádala.  

- Stížnost pana Jiřího Doležala na obtěžující spad sazí z 
komína manželů Pokorných.  

Saze vznikají spalováním nevhodného topiva. Paní Pokorná 
přislíbila toto topivo nepoužívat.  

Dále jeho odstranění do dvou měsíců. 

Kontakt na kominíka pana Maříka z Líbeznic – 602 202 919 

Zastupitelstvo hlasovalo o podpoře okolních obcí proti 
výstavbě letiště Vodochody.  

Svazek obcí Dolní Povltaví shromažďuje podměty pro doplnění a 
upřesnění studie EIA  

(vliv letiště na životní prostředí), pod které se podepíše i 
naše obec. 

Hlasování: pro 4 hlasy 

Do obce bude zaveden CZECH POINT (elektronická komunikace se 
státními instituty),  

který občané budou moci využít k získání výpisů z různých 
registrů (výpis z katastru  

nemovitostí, výpis z bodového hodnocení řidičů, výpis z 
Obchodního a Živnostenského  

rejstříku, výpis z rejstříku trestů). 

Hlasování: pro 4 hlasy 

Starosta obce seznámil přítomné s hodnotou vodovodu a 
kanalizace včetně ČOV,  

které jsou majetkem obce. Dle ocenění za rok 2008 činí cena 26 
784 103 Kč. 

Dle přílohy č. 1 k nařízení vlády č. 37/2003 Sb. dochází ke 
změně měsíčních  

odměn a příplatků poskytovaných členům zastupitelstev obcí. 
Zastupitelé  



souhlasí s navýšením platů. 

Hlasování: pro 4 hlasy 

OÚ obdržel návrh smlouvy o zřízení věcného břemene mezi ČEZ 
Distribucí a.s.  

a obcí Veliká Ves. Smlouva se týká umístění přípojkové skříně 
SP a kabelového  

vedení (majitel ČEZ) na pozemku obce. Zastupitelé souhlasí s 
uzavřením této smlouvy. 

Hlasování: pro 4 hlasy 

Paní Milatová vznesla dotaz ohledně umístění osvětlení v 
jejich ulici. Obec přislíbila  

kladné vyřízení této žádosti. 

Opět si občané stěžují na množství autobusů parkujících na 
prostoru před zastávkou.  

Starosta obce již o tomto problému jednal se zástupcem firmy 
Ropid, nicméně  

situace se opakuje. Žádáme občany, aby své stížnosti směřovali 
přímo na pana Ševčíka tel. 737 229 501.  

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 21.35 hodin. 

Příloha: usnesení č. 3 – rozhodnutí zastupitelstva ze dne 
4.3.2009 

U S N E S E N Í 

Č.3/2009 z veřejného zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves 
konaného dne  

3. března 2009 v 18.30 hodin na obecním úřadě 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

1. program jednání zastupitelstva 

2. žádost pana Jirsáka k odstranění stromu 

3. žádost pana Karase k renovaci podlahy místní restaurace 

4. podporu okolních obcí proti výstavbě letiště Vodochody 



5. zavedení Czech Pointu na OÚ 

6. navýšení měsíčních odměn zastupitelů dle platného zákona 

7. uzavření smlouvy s ČEZ Distribucí a.s. o zřízení věcného 
břemene 

Zastupitelstvo obce ukládá: 

8. panu Kněžovi prověřit nabídky pokládky linolea v místní 
restauraci 

9. zastupitelům obce prověřit nabídky na opravu komunikace v 
Kateřinkách 

10.panu Kněžovi zajistit umístění veřejného osvětlení na 
žádost paní Milatové v jejich ulici 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí:  

11.stížnost manželů Jirsákových a Študyových na neúnosný 
stav komunikace v Kateřinkách 

12.stížnosti občanů na parkování autobusů na prostranství 
před zastávkou 

13.usnesení o zastavení územního řízení ve věci vydání 
územního rozhodnutí a stavebního  

povolení stavby „Kolna“ na p.st.č. 43/7, k.ú. Veliká Ves – 
manželů Tahavských 

14.souhlas se změnou v užívání stavby „RD č.p. 3 Veliká Ves“ 
na pozemku p.st.č. 37/3,k.ú.  

Veliká Ves na penzion – pana Libora Lysáka 

Zapsala: Lenka Kučerová 

Ing.Václav Hanykýř Lenka Kučerová 

starosta obce místostarostka obce 

 


